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Parlament| Comisiile pentru cultura au respins rapoartele de activitate ale Radioului

public pe 2017, 2018 si 2019

Comisiile parlamentare pentru cultura au respins, joi, rapoartele de activitate ale Radioului public pe anii

2017, 2018 si 2019.

 

S-au înregistrat 13 voturi "pentru" respingere si 7 voturi "împotriva".

  

Presedintele-director general al Societatii de Radiodifuziune, Georgica Severin, a afirmat ca radioul public este cel

mai ascultat radio de pe piata si în anul 2018 SRR a fost decorata de presedintele Klaus Iohannis.

 

"În 2017 am preluat mandatul interimar în aprilie si a fost un an extrem de complex. (...)A fost primul an în care

s-a facut trecerea de la taxa la alocatie bugetara si însasi mecanismele societatii române de radiodifuziune au fost

puse în situatia de a se adapta. (...) La fel ca în alti ani, Radio România si-a mentinut pozitia de lider al pietei radio

din România, a continuat activitatea complet independenta. Nu cred ca cineva poate sa ma acuze ca m-am implicat

în vreun fel în actul editorial. Mi-am respectat atributiile. (...) În 2018 s-a înfiintat un nou post de radio, s-a reluat

Gaudeamus Brasov, Gaudeamus Timisoara. Ca sa fie un raport bun de respins, în 2018 Societatea Româna de

radiodifuziune a fost decorata de presedintele României Klaus Iohannis cu Meritul cultural în grad de comandor

pentru promovarea culturii", a adaugat Severin.

 

Severin a mai spus ca si în 2019 radioul public a fost în continuare cel mai ascultat radio de pe piata si a încheiat

acorduri cu RAI si BBC.

 

Senatorul PSD Gabriela Cretu a spus ca radioul public este lider de piata, iar "executia" este ridicola.

 

"Discutam despre o institutie care este lider de piata, o institutie care face parte din cultura nationala, pentru ca

Orchestra Radio, Corul Radio, Târgul Gaudeamus de carte sunt repere ale culturii nationale. Executia în acest caz

devine putin si ridicola", a afirmat Cretu.

 

"Vi s-ar parea firesc ca eu, dupa ce termin mandatul de presedinte în cadrul acestei comisii, sa ma catar pe o

functie si de acolo sa fac informare publica, cu un trecut politic, cu o agenda politica si cu o viziune politica

precisa si apoi sa spun ca radioul este independent?", a replicat deputatul USR PLUS Iulian Bulai, presedinte al

Comisiei pentru cultura.

 

Georgica Severin a sustinut ca nu a încalcat nicio lege si nu a fost în incompatibilitate.

 

"Atâta vreme când nu s-a încalcat nicio lege, nu s-a creat nicio incompatibilitate între trecutul meu din Parlament

si situatia de care vorbiti, as putea sa vorbesc despre discriminare. Dar nu vorbim, pentru ca este doar opinia

dumneavoastra. O sa va dau situatii de la Radio France, de la BBC, când parlamentari au fost numiti în functii

asemanatoare. (...) Daca dupa 4 ani grei, un an de pandemie, în care radioul a demonstrat ca este cel mai de

încredere mijloc de la care sa se informeze românii, voi fi schimbat, si nu ma deranjeaza personal... Pentru faptul

ca am fost senator si presedinte de comisie si m-as fi catarat pe o functie sunt mândru, înseamna ca activitatea mea

la radio a fost buna", a adaugat Severin.

 

Plenul Parlamentului urmeaza sa se pronunte prin vot asupra acestor rapoarte.

 

Respingerea lor atrage demiterea presedintelui-director general al SRR, Georgica Severin, si a Consiliului de

Administratie. 
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